
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №81 

от извънредно заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно 
многообразие проведено на 26.05.2022г. от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 26.05.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Калоян 
Паргов и г-н Борислав Бориславов се включиха в заседанието след проверката на 
кворума.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.
Г-н В. Калановски предложи и двете точки в дневния ред да бъдат отложени като 

каза, че ще изложи аргументите си по време на заседанието.
Г-жа М. Едрева репликира, че по отношение на доклад по т.1, вносителят не 

възразява той да бъде отложен. Г-жа Едрева не вижда причина докладът по т.2 да бъде 
отложен.

Г-н В. Калановски благодари за отлагането на доклад по т.1 като информира 
комисията, че на заседание, на работната група по именуване, чийто член е и той, всички 
са се съгласили да има улица на името на актьора Филип Трифонов, но да изминат две 
години от смъртта му - правило, което работната група спазва при разглеждане на 
постъпилите предложения за именуване.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване предложението на г-н Калановски докладите 
по т.1 и по т.2 да бъдат отложени.

Въз основа на гласуването, комисията прие решение да отложи разглеждането на 
докладите по т.1 и по т.2.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 7

Против 6

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева против

2. Борислав Бориславов против

3. Димитър Антов за
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4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев против

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев против

9. Диян Стаматов против

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев против

Г-н В. Калановски поясни, че правилото да не се допуска именуване на името 
личност преди да са изтекли две години от смъртта му е неписано правило на работната 
група по именуване. Няма формално нормативно основание, но всички членове на 
работната група знаят много добре за какво са се споразумели. Работната група лежи на 
здрави морални основи. Според г-н В. Калановски самото наличие на доклада по т.1 
може да изиграе ролята на гавра, защото в случай, че докладът е разгледан и биде приет, 
то съветът се гаври с паметта на Чирков, Лолова, Ламбо, защото при тях е спазено 
правилото за двете години.

Г-жа М. Едрева уточни, че кметът като вносител отлага доклада, но това не е 
свързано с Наредбата за именуване.

Г-н В. Калановски отправи искане правилото да влезе в Наредбата за именуване. 
Според г-н Калановски с втория доклад (по т.2) се съпоставят две личности: проф. Живко 
Сталев акад. Стефан Младенов, защото за последния има внесен доклад за именуване на 
същата безименна улица предмет на доклада по т.2.

Г-н Б. Бориславов се присъедини към казаното от г-н В. Калановски, че работната 
група по именуване е абсолютно единодушна за правилото за двете години.

Г-н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“ декларира пред комисията, че ако 
няма нормативна пречка е склонен да изрази позитивно становище по доклад по т.2 от 
дневния ред. Г-н Горанов поясни, че докладът визира продължение на вече именувана 
улица на името на акад. Стефан Младенов. На 19.05.2022г. г-н Горанов е входирал 
доклад с предмет продължението на тази улица да бъде именувано със същото име - 
акад. Стефан Младенов. Проф. Сталев е живял на ул. „Университетска“ в кв. „Лозенец“ 
и би прилягало на негово име да се именува площад там. Г-н Горанов потвърди, че ако 
няма нормативна пречка, съгласува докладът по т.2 от дневния ред.

Г-н Г. Георгиев, председател на СОС, благодари на кмета на р-н „Студентски“ за 
съгласуването. При условие, че районният кмет е изразил позитивно становище, г-н 
Георгиев предложи комисията да прегласува дневния ред.

Г-жа Едрева подложи на прегласуване дневния ред с предложение за отлагане на т. 1 и 
предложение за разглеждане на т.2
Въз основа на гласуването дневният ред бе приет е отлагане на т. 1.
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Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада по т.2.
Въз основа на гласуването, комисията прие следното решение: 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

на дневния
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за
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Заседанието на ком]

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски въздържал се

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов въздържал се

13. Симеон Колев за

гак^ито с изчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Димитър Антов
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